

00

A DRINK

to start

Order drinks a la carte or go for our two-hour free flow package which includes Codorniu sparkling wine, house wines, juices, soft drinks, tea & coffee.



POUR ME A PORRON

Tilt your head back, open your mouth wide and... Well, ask our waiters for a demonstration.

Rebujito......150RMB Sangria Gran Reserva......150RMB Anna de Codorniu Sangria...200RMB

A porrón is a traditional glass wine pitcher from Spain. It resembles a cross between a wine bottle and a watering can.

PICK PINTXOS

Our bar top is full with these tasty little bite-sized treats, take your plate and pick out whatever you like.



ORIGINALLY FROM
The Basque Region
PINTXO
Pronounced: pin-cho



Comes from the Spanish verb pinchar – to pierce. It's is a small snack that originates from the Basque region, and usually comes in the form of a small piece of bread with a delicious topping, all held together with a toothpick.

HANDS UP FOR TAPAS

These delicious little plates will be around you in different trolleys and trays, so keep an eye out and if you see a waiter walking around with a small casserole of meatballs, "patatas bravas", Migas classic croquettes, or any other tapa put your hands up in the air and they will bring it to your table!

Legend has it that because of illness the 13th century Castilian king Alfonso X had to eat small snacks with his wine between meals to maintain his strength, and after recovering passed a law that wine or beer served in taverns had to be accompanied by food, and that day the tapa was born. Feast like a king at Migas!

THE MAIN COURSE...S

Loaded with paella of the day, grilled meat and classic Spanish-style fish, Migas trolleys will be rolling over to your table soon.

SWEET ENDING!

Save a little space for some of our most popular sweet bites...

Don't miss the brownie!

GLUTTONY



Any naughty tables who leave too much food uneaten will incur a 15% gluttony tax. Migas is a supporter of the Clean Plate Movement!

— Keep it – FRESH!

We only use fresh, seasonal produce straight from the market. Don't be surprised if the menu items change from week to week, it's all part of the fun!

268 RMB / FOOD

0-4 YEARS OLD: FREE 5-10 YEARS OLD: HALF PRICE - THE -



00

美酒先行

酒水可单点;也可以选择两小时酒水畅饮——包含Codorniu起泡酒,店酒,果汁,软饮,茶,咖啡。



PORRÓN

头后仰,嘴张大...可以喊服务生给个示范。

Rebujito1		
珍藏级桑格利亚1	50テ	Ē
Anna de Codorniu桑格利亚2	007	Ŧ.

Porrón,来自西班牙的传统玻璃酒器,介于酒瓶和水扎之间。

PINTXOS自取

吧台上满眼都是这种美味小食,拿个盘子,想吃什么拿什么。

Pintxo(发音类似: pin-cho)一词来自西语中的动词pinchar,意为刺穿。这是一种来自巴斯克地区的美食,通常都是小块面包打底,面包顶部搭配其他美食,用短签儿固定。

TAPAS招手即来

留意下,我们的服务生会端着餐盘或推着餐车带着美味Tapas经过,小盘肉丸,"patatas bravas",米家思经典香炸丸子等各种小吃,喜欢就高高举手,美食立刻来到您桌上。

传闻Tapas起源于13世纪,卡斯提尔君王Alfonso X因病需在正餐之余搭配葡萄酒和小吃,补充体力;病好之后,即颁布法律,规定酒馆中葡萄酒和啤酒必须搭配食物,由此Tapa产生。来米家思,像君王一样用餐。

主菜

餐车上为您呈现当日海鲜饭,烤肉,经典西班牙风味鱼。餐车美食送至您餐桌。

甜蜜收场!

给最后压轴的甜品留点儿地儿...布朗尼, 绝对不可错过!

拒绝浪费



大量剩余食物者另收取15%费用,支持光盘 行动。

当季鲜食

我们只选用当季新鲜食材。如果每周菜品有变,不要太惊讶哦,这才有意思嘛!

268

70=1/1

0-4岁: 免费 5-10岁: 半价